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Statement of Conformity 0N22100001610 

Greenhouse Gas Verification Statement 
下卜el nventoryofGreenhouseGas emiss心门S 旧 

1 Jan. 2021 to 31 Dec. 2021 of 

FLEXium Interconnect (Kunshan) Inc 

 

}
 

｝
一
 

}
 

 

Business address: No. 1399, Hanpu Road,Yushan town, 
Kunshan City, Jiangsu Province, 只R. China 

Organization boundary: No. 1399洲anpu Road，丫。shan town, 
Kunshan C呼 Jiangsu Province, P.R. China 

has been verified in accordance with ISO 14064-3:2019 as meeting the requirements of 

Iso 14064-1:2018 
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}

!
 

   

       

 

Direct Emissions [Category 1] 
14,069.79 tonnes of CO2e 

Indirect Emissions from Imported Energy [Category 2] 

51,043.55 tonnes of CO2e 
Indirect Emissions from Transportation [Category 3] 

1,655.60 tonnes of CO2e 
Indirect Emissions from Products Used by An Organization [Category 4] 

22,553.31 tonnes of CO2e 
Indirect Emissions Associated with The Use of Products from 

The Organization [Category 5] 
[be determined as non-significant indirect emissions and not quantified] 

Indirect Emissions from Other Sources [Category 6] 
[be determined as non-significant indirect emissions and not quantified] 

Total Emissions Quantified 
89,322.25 tonnes of CO2e 
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：、；;；亥｛!;;）鑫 5c,1r,,, SOc.1, 
SGS has been contracted by FLEXium Interconnect (Kunshan) Inc. (hereinafter referred to as 
'CLIENT'), for the verification of direct and indirect Greenhouse Gas emissions in accordance 
with 

Iso 14064-3:2019 

as provided by FLEXium Interconnect (Kunshan) Inc. (hereinafter referred to as 
"R任S尸ONS｝日L任尸AR丁丫”),in the Green卜ouse Gas (G日G)Assertion in the 化rm ofG日G 
Report covering GHG emissions of the period 1 Jan. 2021 to 31 Dec. 2021 (hereinafter 
referred to as "REPORT PERIOD") 

Roles and responsibilities 
下he management of the R任Spa NS I日L任 PAR丁丫！s responsible for the organization's G日G 
information system, the development and maintenance of records and reporting procedures in 
accordance with that system, including the calculation and determination of GHG emissions 
information and the reported GHG emissions 
It is SGS's responsibility to express an independent GHG verification opinion on the GHG 
statement as provided by the RESPO闪SI日L任 PAR下丫 for the R任尸0尺下尸压RIOD 

According to ISO 14064-3:2019, SGS has conducted a third-party verification of the provided 
G日G statement by R任SPONSI日L任尸A尺下丫 against the requirements of 
ISO 14064-1:2018 in the period 18-19 Jun. 2022. The verification is based on the verification 
scope, o切ectives and criteria as agreed between the CLIENT and SGS on 19 Jun. 2022 

Level of Assurance 
The level of assurance agreed is that of Reasonable assurance. 

飞s〔王 s‘石“冲势；转而茹岁 

Scope 

业于兄丢N工呼 commissioned an independent verification by SGS in according to 
iur i拜uo'-i:zuiilo ass任，tn气手即rted6日6emissions of 尺三SPO闪SI日L任 PA尺丁丫 In 
Co叹‘。「甲ance WI少 ibU ]4Ub4-1:多U1吕 requirements within the scope of the verification as 
outiinea Delow. I ne aata and! niormation supporting the GHG statement is historical in nature 

This en
gagement  covers verification of  emission  from anthro

pogenic sources of greenhouse
g

ases  included within  the or
g
anization's boundar

y:  

The or
g
anizational boundary is established following Operationa l  control

Location/boundary of the activities:  No.  1399, Hanpu Road, Yushan town
City,  Jian

g
su  Province, P. R.  China

approach
Kunshan 

Physical infrastructure, activities, technologies and processes: Manufacture of flexible 
printed circuit boards and modules 

歇孟 sources,y sininventory an穿 anrep黑reservoirs included: GHG sources as presented in thef the RESPONSIBLE PARTY 

Types of GHGs included: CO2, CH4, N2O, HFCs, PFCs, SF6, NE3 
GHG information for the following period was verified: 1 Jan. 2021 to 31 Dec. 2021 

。
。e;

iGWP  adopted:
。 

 IPCC 6 Assessment R
ep

or
t.Intended  user of the verification statement: Private

『 

 user

＊。…

SS6SGS6SObjective 

灌 urposespendently框 this verification exercise are, by review of objective evidence, toview: 
Whth「r  th"  flH(  。 rniQ Q irn ~ ~ r4 r'I r  d k 1

,一 ' '  GHG statement 
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' The data reported are accurate, complete, consistent, transparent and free of 
material error or omission. 

Criteria 
Criteria against which the verification assessment is undertaken are the requirements of ISO 
14064-3:2019. 

Materiality 
The materiality required of the verification is considered by SGS to 5%, based on the needs of 
the intended user of the GHG statement 

Verification approach 
SGSs approach is risk-based, drawing on an understanding of the risks associated with 
reporting GHG emissions information and the controls in place to miticiate these. Our 
examination incivaes assessment of evidence relevant to the amounts and disclosures in 
relation to the organization's reported GHG emissions 

We plan and perform our work to obtain the information, explanations and evidence that we 
considered necessary to provide a reasonable level of assurance that the GHG emissions for 
the REPOR丁 PE尺IOD are fairly stated 

We conduct our verification with regard to the GHG statement of GHG Report of the 
RESPONSIBLE PARTY which includes assessment of GHG information system and reporting 
plan/protocol. This assessment includes the collection of evidence supporting the reported 
data, and checking whether the provisions of the protocol reference, are consistently and 
appropriately applied 

Verification opinion conclusion 
丁he R任S尸0NSI日L任 PAR丁丫 provided the G日G statement based on the requirements of 
ISO14064-1:2018 that total emission 89,322.25 tonnes of CO2e in the organization boundary 
for the 尺EPORT PERIOD 

The verification opinion as below is issued by SGS after an independent verification for 
RES户0闪S旧LE PA尺下丫：sG日G statement base on agreed 只easonable assurance: 

因Unmodified 
丁heG日G statement submitted by R任SPONSI日L任户AR下丫！s prepared in accordance with 
ISO 14064-1:2018 on GHG quantification and reporting, is a fair representation materially, the 
GHG data and information in statement are explicit and supported by adequacy and 
appropriate evidence. 

口Modified 
丁heG日G statement submitted by R任S尸ONSI日L任户A只下丫 has no material misstatement 
nowever nas some aeticiencies which will prevent the issuance of unmodified verification 
opinion. 

口 Adverse opinion 
丁卜eG日G statement submitted by 尺任SPONSI日L任 PA尺下丫： 

- has no material misstatement or 
- there is insufficient or inappropriate evidence to support an unmodified or modified opinion 

LI Disclaiming the issuance of an opinion 
It is unable to obtain sufficient and appropriate objective evidence to form an opinion as to 
whether the GHG statement submitted is presented fairly in accordance with 
ISO 14064-1:2018 

P句e30f4 ‘三，于：、乡；：号 
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丁his statement shall be interDreted with the GHr, sthtPmAnt nf (I-lt P。rrrf rf th 
RES尸ONSI日L任户AR下丫 as a whole. 
Note: This  Statement is issued by SGS-CSTC Standards Technical Services  Co.,  Ltd. ("SGS) under its  General Condition
Greenhouse  Gas Validation  &  Verification  Services.  The findings recorded hereon are based upon a verification performeSGS.  A full copy of this statement,  the findings and the supporting GHG Assertion may be consulted from RE5P0N51
PARTY.  This Statement does not relieve Client from com

pliance with any by laws, federal,  national or regional acts
regulations or with any guidelines issued pursuant to such regulations.  Stipulations to the contrary are not binding on SGS
SGS shall have no responsibility vis- -vis parties other than its  Client

.The verification statement of greenhouse gases is concluded in En
glish.  Any translation differences,  the English version

prevail. 
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声明编码 CN22100001610 

温室气体核查声明 
以下组织的 2021年 1月 1日至 202，年，2 月 31日 

温室气体盘查清册 

淳华科技（昆山）有限公司 
注册地址：中国江苏省昆山市玉山镇汉浦路，399号
组织边界：中国江苏省昆山市玉山镇汉浦路 1399号 

已由 SGS依据｝SO 14064-3:2019进行了核查并满足以下要求 

Iso 14064-1:2018 
直接温室气体排放量 [ 别月 

14,069.79吨二氧化碳当量
来自输入能源的间接温室气体排放量 [ 别 2] 

51,043.55吨二氧化碳当量

运输产生的间接温室气体排放量【类别 3] 
1,655.60吨二氧化碳当量

组织使用的产品产生的间接温室气体排放〔类别 4] 
22,553.3”吨二氧化碳当量

组织产品的使用有关的间接温室气体排放哄别 5] 
〔属于非重大间接排放，未量化】 

其他来源的间接温室气体排放哄别 6] 
【属于非重大间接排放，未量化l 

经量化的总排放量 

89,322.25吨二氧化碳当量 

签署 

户户夕 

签署日期：2022 年 6 月 19日 

通标标准技术服务有限公司
北京市阜成路 73 号！}!：纪裕忠人厦 16层 100142 

t+86(0)1058251188 :'东 .sgs 

不又件泛真买的电子版证书．仅供客户用于共商业犷；储．客户可自行

打印．视间副本．本文件报据 Tms aid Cidtrnfls1303中认证服务通

用条从的要求硬发．提请注意其中己包含的责任范川.姗偿和司法管

格享理．本文件受 sGs 版权保护，任何未经授权的对此文件的内容或 
外观的变更、伪造或挑改待城非法， 

砚r．、立内犷、二找沈邻丫u沁￡牙认：气一冷一
．护已咬， 

、SGSL 



本次核誓卖赢孟 Yi 
重要性 

基于温室气体声明的预期用户的需要， 

从心万‘J 肠 

SGS 与淳华科技（昆山）有限公司（下文称作“委托方’）签订合同，依据 

ISO 14064-3:2019 

核查由淳华科技（昆山）有限公司（下文称作“责任方”）以温室气体报告形式提供的温室气体声

明，涵盖从 202”年”月”日至 202”年”2月 3”日（下文称作“报告期”）的直接和间接温室气体排

放。 

角色和责任 

责任方的管理者负责组织的温室气体信息系统，依据该系统建立和维护记录及报告程序，包括 

计算和决定温室气体排放信息及报告的排放量。 

SGS有责任对由责任方提供的报告期的温室气体声明作出独立的温室气体核查意见。 

SGS 于 2022 年 6 月”8-19日依据！SO 14064-3:2019 要求对责任方提供的温室气体声明符合 

ISO 14064-1:2018 的要求进行了第三方核查。核查是基于委托方与 SGS于 2022年 6月，9日商定的 
核查范围、目标和准则。 

保证等级 

商定的保证等级为合理保证。 

适用范围 

委托方委托SGS基于ISO 14064-3:2019进行一次独立核查，以确保责任方所报告的温室气体排放

量，在下述的核查范围内符合！SO 14064-1:2018的要求。责任方的温室气体声明是以历史数据与

信息来编制。 

范围援盖组织边界内人类活动引起的温室气体排放的核查： 

组织边界的建立是遵循营运控制权。 

活动地点／边界：中国江苏省昆山市玉山镇汉浦路 1399 号 

组织的基础设施、活动、技术和流程：柔性印刷线路板的制造和模组 

温室气体源、汇和／或库包括：责任方的温室气体清册和温室气体报告中所提出的温室 

气体源。 

温室气体种类包括：二氧化碳、甲烷、氧化亚氮、氢氟碳化物、全氟碳化物、六氟化 

硫、三氟化氮。 

以下期间的温室气体信息己被核查：2021年 1月，日至 202，年，2 月 3，日。 
采用的全球变暖潜能：IPCC第六次评估报告。 

核查声明的预期用户：私人使用者 

目标 

本次核查之目的是通过客观证据审查： 

温室气体排放是否如组织的温室气体声明所述 

所报的数据是准确的、完整的、一致的、透明的和没有实质错误或遗漏。 

准则 

核查依据的准则是｝SO 14064-3:2019, 



核查方法 

SGS 的方法是基于风险，理解所报告的温室气体排放信息相关的风险并加以控制，从而减轻风 

险。我们的检查包括评估与排放量有关的证据和组织温室气体排放量的披露。 

SGS 计划并执行工作来获取必要的信息、解释和证据，以提供保证等级，确保能公正地陈述在

报告期内的责任方的温室气体排放。 

SGS 核查责任方以温室气体报告的方式提供的温室气体声明，包括评估温室气体信息系统和报

告计划或协议。这次评估包括收集用以支持所报数据的证据，以及检查所参考的协议的条款是

否一致地和适当地应用。 

核查意见结论 

责任方提供了基于｝SO 14064-1:2018 要求的温室气体声明，声明在组织边界范围和报告期内共排 
放温室气体 89,322.25吨二氧化碳当量。 

SGS 基于商定的合理保证对责任方的温室气体声明独立核查后：出具的核查意见是； 

因无保留意见 

责任方递交的的温室气体声明是依据！SO 14064-1:2018对温室气体量化和准备报告，在重要性方 

面表述公正，声明中的温室气体数据和信息的确实体现且有充分和适宜的证据予以支持。 

口保留意见 

责任方递交的温室气体声明无重大错误，但存在缺陷而影响出具无保留的核查意见。 

Elli …；……………：鑫；;;；私雏扛； 
・收集的证据无法支持出具保留意见或无保留意见 

口无法表示意见 宝G兰器；！昨；会会会会 

无法获取充分和适宜的证据来对责任方递交的温室气体声明是否依据｝50 14061-1:2018要求得到
的公正表达形成意见。 

本核查声明应与责任方温室气体报告的方式提供的温室气体声明作为一个整体进行解释说明。 

注：通标标准技术服务有限公司《“sGs'）按 sGs 温室气体审定与核查服务通用条款发放此温室气体核查声明。此声明的内容

基于核查结果编制。可向责任方查询获取此温室气体核查声明及责任方温室气体声明（温室气体报告的副本）。此核查声明不

可解除委托方应遵守国家法律法规的贵任。此核查声明不对 SGS 造成约束,SGS 没有责任面对除其委托方以外的任何一方。 

本温室气体核查声明是以英语订立。若有任何译文差异，以英文版为准。 
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